
Fra: Anne Sofie Bjørge 
Sendt: 27. april 2018 09:17 
Til: 'Singstad@mad.no' 
Kopi: Anders Høstmælingen; Kjell Seberg 
Emne: Svar på anmodning om møte ang sentrumsutvikling Stabekk 
 
Hei, 
 
Viser til din anmodning om møte for å diskutere innhold og konsekvenser av områderegulering for 
Stabekk sentrum – samt videre planprosess for deres eiendom i Gamle Drammensvei 37.  
 
Reguleringsplanen er ennå ikke vedtatt. Det gjenstår sluttbehandling i kommunestyret, og det hefter 
innsigelser til forslaget.  
Vi vil ikke kunne gi dere ordentlige tilbakemeldinger om hvilke rammer som gjelder før planen er 
endelig vedtatt og innsigelsene er løst. Vi mener at det derfor ikke er hensiktsmessig å avholde et 
møte om videre planprosess for detaljreguleringer før dette er på plass. 
 
Dere kan følge med på saken på våre nettsider, se 
https://www.baerum.kommune.no/innsyn/byggesak/wfinnsyn.ashx?response=arkivsak_sok_tomdef
ault& 
  
Saken har arkivsakID 15/89884. I jpostID 17/152963, saksfremlegget til politisk behandling, blir 
vedtaket fra kommunestyret påført etter at saken har vært behandlet der. 
 
 
Vennlig hilsen 
 
Anne Sofie Bjørge 
seniorarkitekt 
 
Bærum kommune, Regulering 
Telefon +47 67 50 40 41/ mobil 926 11 497 
www.baerum.kommune.no/regulering 
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